
Referet af bestyrelsesmøde 280611 

Deltagende: Allan, Kirsten, Julie, Helene, Maria og Mette. 

Møde med Henrik og Bente d 29/6-11: 

Emner der skal diskuteres med Henrik og Bente: 

Renovering af rytterstuen samt køkken.  

Renovering af 1. sal samt afstivning af gulv til 1. sal. 

Hvornår opsættes der tagrender på det store ridehus så vi undgår indtrængen vand.  

Hvad koster 3 ekstra ponyer til rideskolen.  

Ombygning af det lille ridehus .. Forslag efterlyses ? 

Opbevaringsrum i form af nyt skur eller container. 

Hvordan fordeles omkostningerne il div. Ovennævnte projekter. 

Økonomi: 

Rideskolen: 

Mange restancer på rideskolen, da der skal betales forud for måneden. Der bliver udsendt 

rykkergebyr på 75kr.  

Ungdomsskolen skal selv stå for ventelister til sommerridning.  

Overnatning for rideskolepiger torsdag d 7/7-11 kl 18.00. 

Der skal holdes noget for passere ca hvert halve år, f.eks. biograftur. 

Inspirationsweekend: 

1-2/10-11 er der inspirationsweekend. Sidste tilmelding til dette er 1/9-11. Kirsten og Julie vil gerne 

deltage i dette.  

Møde arbejdsmiljø: 

Vandvogn til banerne så det ikke støver for meget. Allan undersøger dette i sommerferien.  

Det store ridehus: 



Allan har indhentet tilbud på udskiftning af lys i det store ridehus. 15-16.000kr bliver prisen ca. 

Samme rør i alle lamper. Vil evt. få en energimand ud for at få lavet en energitest.  

Renovering: 

Forhåndstilbud på gulve 40.000kr, for klinker i rytterstue og i rummet ved sodavandsmaskinen.  

Ralf vil evt gerne lave rustfri borde til køkkenet.  

Udskiftning af låse på handicaptoilettet, dommertårn og rummet under trappen, så alle nøgler er ens. 

Kirsten snakker med låsesmeden Bjørn.  

Stævner: 

Evt klubmesterskab i spring for hest 20-21/8-11. Klassen blievr åbnet i en Lc (100cm) så der er flere 

der kan være med.  

Julestævne i december, med små klasser også.  

Udlån af rytterstue: 

Der skal være klare regler for hvad rytterstuen må udlånes til. Der må ikke holdes ungdomsfester med 

druk! 

Sommerfest: 

Evt 6/8-11. Helene og Kirsten står som hovedansvarlige for dette. Allan har pavillion hvis vi skal bruge 

det.  

Køleskabet: 

Køleskabet skal være tømt til overnatningen, stævner og sommerfesten. Alt der er tilbage vil blive 

smidt ud.  

Kontigentindbetaling: 

1/1 og 1/7. 

Næste møde: 

19/7-11 kl 18.00 


